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GÖRÜŞ VE ÖNERİLERİNİZ 

Barajlarım ile bana verilen hastalar arasında orantı yoktur.220 puan restoratif barajım var ama 
hastalarım hepsinin dolgusu yapıldığı taktirde 160 puan yapıyor.Kanal sonrası yapılan dolgular 
restoratif için işlediği taktirde restoratif barajım doluyor.Kanal sonrası yapılan dolgularım 
restoratife sayılmasını ve derin dentin çürüklerini restoratif asistanıyla başlamayı, devamında 
kanal açılmasıyla endodontiyle devam edilmesi bizim için daha işlevsel ve barajların dolmasını 
daha kolaylaştırcağını düşünüyorum.Derslerin öğle arası olması entegrede olanlar için derse 
girmesi imkansız bir hale getiriyor.Bir gün öğleden sonra entegrenin olmaması ve derslerin o güne 
toplanması bizim derse girmemizi ve katılmamızı daha da kolaylaştıracağını düşünüyorum. 
Restoratif ve endodonti bölünlerinde 12 öğrenciye 2 asistan bakarken entegrede sadece 33 
öğrenciye 1 er asistan bakması  bizim beklememize ve işlerimizin daha yavaşlamasına sebeb 
oluyor.Protezde işlerimizi teknisyene gönderdiğimizde yazdığımız notları okumuyorlar buda 
işlerimiz uzamasına ve entegrede zaman kaybetmemize neden oluyor. 

hasta dağıtımı çok adaletsiz oldu.uyumsuz ve randevuya gelmeyen hastaları devredip yeni 
hastalar alamadık, sonraki haftalarda çok yoğunluk olustu. cerrahi işlemleri yapılmadan gelen 
hastalar randevuları düzenlemede zorluk yarattı. protezde kendi hastamızı getirememek de sorun 
oluşturdu. 

Entegreye alçı odası yapılabilir,  

Entegre kliniğinde kötü bir koku mevcut hastalar çok rahatsız ve mağdur oluyor. Bazı malzemeler 
bulunmadığı için diğer klinklerden istememiz gerekiyor ve bazen verilmek istenmiyor (örn. 
Elektrikli pulpa testi). Bazı arkadaşlar malzemeleri ünitine alıp geri vermediği için malzeme 
sıkıntısı yaşıyoruz bazen.  

Barajların yüksek olmadığını ama sistemle verilen hastalarımın bütün işlemleri bitmesine rağmen 
barajları dolduramadım bu konuda bişey yapılabilir mi bilmiyorum ama bu sorunu yaşayan çok 
arkadaşim da oldu  

Bilgisayarların hepsi çalışmıyor sadece ikisini kullanabiliyoruz. Hem entegrede staj yapanlar hem 
de 2.seanslarını yapmaya gelen öğrenciler düşünüldüğünde yetersiz kalıyor. Aynı zamanda klinik 
başı bir asistan gelmesi de öğrenci sayısına göre çok az ve bu yüzden sıra beklememiz gerekiyor. 
Hatta bazen kuyruk oluşabiliyor.  

Özellikle protez asistanlarına ulaşmak çok zor oldu birsürü öğrenci 3saatlik mesainin yarım 
saatinde ancak onları görüyorduk mobbing ve öğrenci kayırma hat safhadaydı 

Bu randevulu sistem hasta bulmak konusunda bizi çok rahatlattı. Ancak barajlarımızı bitirmek 
imkansız bir hal aldı, örneğin hastalarımın tüm işlemlerini bitirmeme rağmen restoratif tedavi 
barajını dolduramadım, hastalarımda yeterince restoratif endikasyonu yoktu. Şansa bağlı hasta 
dağıtımı olduğu için baraj dengesi kurulamadı. 3 işlem sınırını doldurmadığım hastalarım çok 
fazla, hastalar ne kadar bilgilendirilse de belirlenen süre içinde gelemeyen hastalarım var. 
Yaptığım işlemler barajımdan sayılacak mı endişesi duyuyorum. 

Birçok asistan başlama saatinden çok geç geldi erken çıkabilmek için de çıkış saatine 1 saat kala 
işleme başlamamıza izin vermediler. Bu yüzden düşünüldüğü kadar vaktimiz yoktu, çok fazla boşa 
geçen zamanımız oldu. 

Hiçbir gün devamsızlık yapmamama ve 2-3 gün dışında boş durmamama rağmen baraj yetişmedi. 
Lütfen barajları biraz daha düşürün 



En iyi asistan bulabildiğimiz staj restoratifti, protez için sürekli asistan bekledik sadece Buse abla 
ve Burak abi zamanında geliyor ve her işimize bakıyordu  

Hastaların tedavilere uyumları uygun olmadığı zaman çok sayıda hasta entegreden düşüyor. 
Entegrenin çalışma düzenini tam olarak bilmediklerinden anlatılmasına rağmen randevulara 
devam etmiyorlar .Ve çok öğrenci olduğundan dolayı asistanlarımıza aşama gösterirken çok fazla 
zaman kaybı yaşıyoruz.Asistan sayısı yeterli değil. Özellikle film çekme film okutma sırasında 
okulun makineleri bize sorun yaşatıyor. Filmlerimiz yeni olsa da kalitesi düşük görüntüler ortaya 
çıkıyor. Bazen malzemelerimiz hızlı bitiyor yeni malzeme bulmak uzun sürüyor. Hepatit b gibi 
hastalıklara sahip hastalar geldiğinde tek kullanımlık önlük için başka kliniklere gönderiliyoruz 
entegrede olmadığı söyleniyor ancak başka klinikler de bize yardımcı olmuyor.   

Şehir dışından gelen hastaların entegre kliniğine verilmemesi gerektiğini düşünüyorum çünkü 
randevuya gelme konusunda sıkıntılar yaşanıyor 


